
 

 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst Wijzigen APV cameratoezicht 

 

Onderwerp Wijziging APV cameratoezicht 

Datum  18 april 2017 

Portefeuillehouder Burgemeester Penn – te Strake 

Verloop proces / 
Vervolgtraject 

Na deze stadsronde is er een raadsronde op 16 mei 2017. Het onderwerp 
staat geagendeerd voor de raadsvergadering van 30 mei 2017. 

Aanwezig  De heren Detisch en Konings. Verschillende fractieleden. De heer Schellens 
van Mediagroep Limburg. 

Buurtnetwerk Bboost, dhr. Bergmans   

Fractiewoordvoerders De dames Van Ham (PvdA), Eurlings (D66), Engelen (LPM). 

De heren Beckers (CDA), Gunther (SP), Severijns (VVD), Hameleers (PVM), 
Steijns (SPM). 

Voorzitter Dhr. Erckens 

Secretaris Mevr. Goossens  

Samenvatting en 
afspraken 

Na een korte presentatie zijn vragen gesteld over de mobiele opname-
apparatuur van de politie, het gebruik van bodycams door de politie, de 
opname-apparatuur, de opslag van beelden die de gemeente maakt van haar 
eigendommen en de opslag van beelden van vaste en mobiele opname-
apparatuur in openbaar gebied. De laatste groep apparaten valt onder artikel 
151c van de Gemeentewet en de APV. De bodycams van de politie vallen 
onder de Wet Politiegegevens. De apparatuur die gebruikt wordt voor de 
bescherming van eigendommen van de gemeente valt onder de Wet 
bescherming persoonsgegevens. 

Mobiele camera’s zijn bedoeld om snel te kunnen acteren als de situatie daar 
om vraagt. De periode waarin mobiele camera’s in de openbare ruimte worden 
geplaatst, wordt in het besluit van de burgmeester tot plaatsing opgenomen. 
Dit geldt ook voor het gebruik van vaste apperatuur voor cameratoezicht. 

Communicatie met omwonenden is als aandachtspunt genoemd. Vast 
cameratoezicht wordt via borden aan de rand van het gebied kenbaar 
gemaakt. Voor mobiel cameratoezicht zal dit in de directe omgeving van de 
camera zijn en aanvullend worden daarbij de bewoners geïnformeerd via een 
huis-aan-huis brief. Volgens de regelgeving mogen de beelden maximaal 28 
dagen worden bewaard.  

Dhr. Bergmans van het buurtnetwerk Bboost vraagt of hij mee mag denken 
over de plekken waar de camera’s worden geplaatst. Dit idee wordt omarmd 
door de burgemeester. Over de veiligheid achter Landbouwbelang koppelt de 
gemeente terug naar het buurtnetwerk. Ook zal de gemeente praten met 
Qpark over het kunnen gebruiken van beelden die zijn gemaakt in 
parkeergarages.   

De gebruiksmogelijkheden van digitale camera’s kunnen bijvoorbeeld door het 
instellen van bepaalde parameters effiecienter worden ingevuld. Op het 
moment dat de camera’s voor een ander doel gebruikt gaan worden dan artikel 



 

 

 

 

 

 

151c van de Gemeentewet wordt dit met de raad besproken. 

PvdA wil graag een maandelijkse of tweemaandelijkse rapportage. D66 stelt 
een melding in dagmail van het gebruik van mobiele camera’s op prijs.  

Toezeggingen Jaarlijkse evaluatie van het gebruik van mobiele camera’s.  

Bij de inzet van mobiele camera wordt de bewonersbrief ook in de dagmail 
geplaatst. 

Onvolkomenheden, zoals foute verwijzingen worden in de volgende APV 
wijziging meegenomen. 

 

 

 

Rondebriefje Stadsronde 

 

Onderwerp Wijzigen APV cameratoezicht 

Portefeuillehouder Burgemeester Penn-te Strake 

Programmanummer 2 Integrale veiligheid 

Behandelend ambtenaar FHP Konings 
Telefoonnummer: 043-350 4464 
frank.konings@maastricht.nl 

Wat hebben we aan het 
einde van de bijeenkomst 
bereikt?  

De gemeenteraad is geïnformeerd over de reden waarom het raadsvoorstel tot 
wijziging van de APV in relatie tot cameratoezicht aan de raad wordt 
voorgelegd. 

Vorm bijeenkomst Informatiebijeenkomst  

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De Raad 

Verloop voorgaande 
proces 

- 

Inhoud  In de huidige APV is de regeling rondom vast cameratoezicht vastgelegd. 
Sinds 1 juli 2016 is de Gemeentewet gewijzigd en is het mogelijk om ook 
mobiel cameratoezicht in te zetten. Met mobiel cameratoezicht kan sneller 
worden ingespeeld op zich verplaatsende overlast en andere mogelijke 
verstoringen van de openbare orde. 

Om mobiel cameratoezicht in Maastricht te kunnen toepassen dient de APV te 
worden gewijzigd. 

Aan de hand van een korte presentatie zal het verschil tussen de oude en de 
nieuwe situatie worden uitgelegd waarna de mogelijkheid bestaat tot het 
stellen van vragen. 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Zich te informeren. 

Worden er extra partijen Buurtnetwerken in cameragebied en politie. 



 

 

 

 

 

 

uitgenodigd voor de 
stadsronde 

Vervolgtraject Na de stadsronde zal het raadsvoorstel worden behandeld in een raadsronde 
en raadsvergadering. 

 


